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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

amely készült: Sződ Község Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében, 2015. február 16. napján 
18.00 órakor megtartott Sződ Község Képviselő-testületének üléséről. 

Napirendi pontok:  

1. A Csupafül Egységes Óvoda-Bölcsőde intézményben vezetői, és vezetőhelyettesi 
munkakörben foglalkoztatott közalkalmazottak pótlékának megtárgyalása (zárt ülés 
keretében) 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

2. Sződ Község Önkormányzat és intézményeinek 2015. évi költségvetésének megtárgyalása 
és elfogadása 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

3. Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testületének a Szociális ellátásokról szól 
6/2008.(IX.19.) számú rendeletének módosítása 
Előterjesztő: dr.Bojtayné Benedek Gabriella jegyző 
 

4. A 2014. évi polgári védelmi és katasztrófavédelmi feladatokkal kapcsolatos beszámoló 
megtárgyalása 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

5. Az ebnyilvántartással kapcsolatos tájékoztatás 
Előterjesztő: dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző 

6. A Sződ, Dózsa György út 137. szám alatti önkormányzati ingatlan értékesítésével 
kapcsolatos tájékoztatás 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

7. Egyebek 
 

Hertel László polgármester üdvözli a képviselő-testület tagjait, a jegyzőasszonyt, a 
jegyzőkönyvvezetőt. Megállapítja, hogy a 7 fős képviselő-testületből 6 képviselő jelen van, a 
képviselő-testület határozatképes. Puskás Szilveszter jelezte, hogy betegség miatt nem tud részt venni 
az ülésen. 

Ismerteti az ülés napirendi pontjait, melyet a képviselők 6 igen szavazattal elfogadnak. 

A mai ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének – figyelembe véve a sorrendet – képviselőt Dávid Tamás 
képviselőt javasolja.  A képviselő-testület 6 igen szavazattal Dávid Tamás képviselőt jegyzőkönyv 
hitelesítőnek elfogadja. 

1. A Csupafül Egységes Óvoda-Bölcsőde intézményben vezetői, és vezetőhelyettesi 
munkakörben foglalkoztatott közalkalmazottak pótlékának megtárgyalása (zárt ülés 
keretében) 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 
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A napirendi pont megtárgyalását külön jegyzőkönyv tartalmazza. 

2. Sződ Község Önkormányzat és intézményeinek 2015. évi költségvetésének megtárgyalása 
és elfogadása 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a költségvetés tervezete már az elmúlt ülés 
anyagaként megküldésre került a képviselők részére. A költségvetést a Polgármesteri Hivatalra, 
valamint a Csupafül Egységes Óvoda-Bölcsőde vonatkozásában külön határozattal, az önkormányzat 
teljes költségvetését pedig rendelettel kell elfogadnia a testületnek.  

A tervezetet a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság is megtárgyalta, mely ülésen a képviselő-testület tagjai 
is részt vettek. Kéri a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

Papp István: A bizottság részletesen megtárgyalta a többi intézménnyel együtt a Polgármesteri 
Hivatal költségvetését is. A felmerült kérdésekre az ülésen a válaszokat megkaptuk, a bizottság 
elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal 2015. évi költségvetését.  

Hertel László: A rezsiköltség vonatkozásában történt módosítás a tervezethez képest. A képviselők 
részéről további hozzászólás nincs a Polgármesteri Hivatal költségvetésével kapcsolatosan, szavazásra 
bocsájtja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta:  

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

9/2015.(II.16.)  HATÁROZATA 

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Sződi Polgármesteri Hivatal 2015. évi 
költségvetését 41.871 e forint bevétel és  41.871 e forint kiadás főösszeggel, a mellékletben 
foglaltak szerint elfogadja.  

Határidő: 2015. március 15.                                                                 Felelős: polgármester 

Hertel László: Kéri a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy a Csupafül Egységes Óvoda-
Bölcsőde költségvetésével kapcsolatosan mondja el a bizottság véleményét. A költségvetés 
tervezethez képest módosítás történt. A jubileumi jutalmak kifizetések egy része áthúzódik a 
következő évre, valamint kimaradt az ÁFA a kiadási oldalon.  A bérköltség a vezetői pótlék 
módosulásával fog változni.  

Papp István: A bizottság elfogadásra javasolja az intézmény 2015. évi költségvetését a módosítások 
átvezetését követően.  

Hertel László: A képviselők további hozzászólást nem jeleztek, szavazásra kéri a képviselőket. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

10/2015.(II.16.)  HATÁROZATA 

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Csupafül Egységes Óvoda-Bölcsőde 2015. évi 
költségvetését 93.873 e forint bevétel és  93.873 e forint kiadás főösszeggel, a mellékletben 
foglaltak szerint elfogadja.  

Határidő: 2015. március 15.                                                                 Felelős: polgármester 
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Hertel László: Kéri a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy az önkormányzat 
költségvetésével kapcsolatosan ismertesse a bizottság javaslatát.  

Papp István: A bizottság elfogadásra javasolja az önkormányzat 2015.évi költségvetését.  

Hertel László:  A költségvetésben a községgazdálkodásról az óvoda és az iskola költségvetésébe 
került egy fő karbantartó bére, valamint az iskola költségvetésébe kerültek a takarítók bére, és a 
temetőhöz egy fő karbantartó bére.  

A Szent István út építésével kapcsolatosan fennmaradási engedélyt kell kérni, ennek költsége 
150.000.-forint lesz várhatóan. Ez az összeg az utak karbantartására leutalt támogatásból kerül 
kifizetésre. A fennmaradási engedély megkérésre folyamatban van. 

Dávid Tamás: Az iskolaigazgató úr kérte, hogy az intézménybe a porta szolgálat szükségszerű lenne. 
Kéri, hogy amennyiben erre lehetőség lesz, akkor az önkormányzat tegyen eleget a kérésnek.  

Hertel László:  Az önkormányzat át kívánja adni az intézmény működtetését az államnak.  A portai 
szolgálatra nem tud az önkormányzat munkaerőt biztosítani, a közmunkaprogramból azonban azért 
nem tudunk embert biztosítani, mert ott az emberek változnak, mindig mást kellene odaküldeni, és a 
közmunkások között kevés olyan ember van, akire ezt a feladatot rá lehetne bízni.  Az önkormányzat 
erre anyagi forrást biztosítani nem tud.  

Juhász István: Az igazgató úrnak nem kifejezetten portai szolgálatra kell egy személy, hanem aki 
kísérgetné is tudná a gyermekeket, például a Faluházba az étkeztetés miatt.  Nem vagyok benne biztos, 
hogy közmunkásokra ezt a feladatot rá lehetne bízni. De egy megbízható embert szerintem fel kellene 
venni. 

Dávid Tamás: Pedagógiai asszisztensnek hívják ezt a státuszt. Én beszéltem az igazgatóval a KLIK 
nem engedélyezi a létszámbővítést.  

Hertel László: A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem merült fel, szavazásra bocsájtja 
Sződ Község Önkormányzat 2015. évi költségvetésére vonatkozó rendelet megalkotását. Megállapítja, 
hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotja meg:  

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

2/2015.(II.16.)  SZÁMÚ RENDELETE SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 2015. ÉVI 
KÖLTSÉGVETÉSÉRŐL 

 

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete Sződ Község Önkormányzat 2015. évi 
költségvetéséről szóló rendeletét a mellékletben foglaltak szerint, 333.430 e forint bevételi, és 
333.430 e forint kiadási főösszeggel megalkotja 

Határidő: 2015.március 15.                                                                             Felelős: polgármester 

3. Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testületének a Szociális ellátásokról szól 
6/2008.(IX.19.) számú rendeletének módosítása 
Előterjesztő: dr.Bojtayné Benedek Gabriella jegyző 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy ezt a napirendi pontot a jegyzőasszony terjeszti a 
képviselő-testület elé. Átadja a szót a jegyzőasszonynak.  
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dr. Bojtayné Benedek Gabriella: A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. 
törvény 134/E§-a lapján a települési önkormányzat képviselő testületének a települési támogatás 
megállapítására vonatkozó rendeletét 2015. február 28-ig kell megalkotnia. 
Az előterjesztett rendeletmódosításban a jogszabályi hivatkozások javításra kerültek. 
A rendelet III. fejezete Települési támogatások címet kapta. 
Az időskorúak járadéka és aktív korúak támogatását szabályozó paragrafus törlésre kerül a támogatási 
formát 2015. március 01.-től a járási hivatal állapítja meg és folyósítja a rászorulók részére. 
A 25.§- ban a köztemetésre vonatkozó szabályozás kerül módosításra. 
A költségvetés elfogadását követően a rendelet átfogó felülvizsgálatára és módosítására kerül sor. 
Kéri a képviselőket, hogy akinek a módosítással kapcsolatosan kérdése van, szíveskedjen jelezni.  

Dávid Tamás: A rendeletmódosítást a Szociális és Egészségügyi Bizottság is meg fogja részletesen 
tárgyalni, ahol aktualizálásra kerülnek az adható szociális juttatások.  

Hertel László: A képviselők részéről további észrevétel nem merült fel, szavazásra bocsájtja a 
szociális ellátásokról szóló rendelet módosítását. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 6 igen 
szavazattal módosítja a 6/2008.(IX.19.) számú rendeletet: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

3/2015.(II.16.)  SZÁMÚ RENDELETE  A 6/2008.(IX.19.) SZÁMÚ, A SZOCIÁLIS 
ELLÁTÁSOKRÓL SZÓLÓ RENDELET MÓDOSÍTÁSÁRÓL  

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 6/2008.(IX.19.) számú, a Szociális ellátásokról 
szóló rendeletet a mellékletben foglaltak szerint módosítja.  

Határidő: 2015. február 28.                                                                        Felelős: polgármester 

4. A 2014. évi polgári védelmi és katasztrófavédelmi feladatokkal kapcsolatos beszámoló 
megtárgyalása 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a napirendi pont anyaga a képviselők részére 
elektronikus úton megküldésre került.  Megbízási szerződés alapján látja el az önkormányzat ezt a 
feladatot. Kéri, hogy akinek a beszámolóval kapcsolatosan kérdése, észrevétele van, jelezze. 

A képviselők részéről észrevétel nem merült fel, kéri a képviselőket, szavazzanak a beszámoló 
elfogadására vonatkozóan. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta:  

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

11/2015.(II.16.)  HATÁROZATA 

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2014. évi polgári védelmi és 
katasztrófavédelmi feladatokkal kapcsolatos beszámolót a mellékletben foglaltak szerint 
elfogadja.  

Határidő: azonnal                                                                                    Felelős: polgármester 
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5. Az ebnyilvántartással kapcsolatos tájékoztatás 
Előterjesztő: dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző 

 Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a napirendi pont előterjesztője a jegyzőasszony, 
átadja neki a szót.  

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella : Tájékoztatja a képviselőket, hogy törvény rendelkezik arról, hogy 
a településeken a Polgármesteri Hivatalokban 2015. február 28. napjáig eb-nyilvántartást kell készíteni 
a község közigazgatási területén tartott ebekről. A községben a nyilvántartás elkészítéséhez szükséges 
adatlapok a lakosság részére megküldésre került. Az adatlapok egy része visszaküldésre került, azok 
összesítése jelenleg folyamatban van. Eddig 258 olyan adatlap érkezett vissza, amelyen ebet 
jelentettek be, 64 fő jelezte, hogy nem tart kutyát.  

Juhász István: Régen házról-házra jártak az önkormányzati dolgozók, és úgy történt az összeírás. 
Véleményem szerint az önbevallásnak nem sok értelme van. 

Ha be van jelentve a kutya, akkor kiderül, hogy a kutya be van-e oltva, de ha a bejelentés nem történik 
meg, akkor tehetetlenek vagyunk.  

Hertel László:  Azaz ingatlantulajdonos, aki az adatbejelentő-lapot tényszerűen kitöltötte, annak 
adatai nyilvántartásba kerülnek, melynek alapján beazonosítható, hogy kié a kutya, és be van-e oltva. 
Amennyiben valaki az adatlapot nem adja le, vagy nem tényszerű adatokat közöl, és a kutyával 
valamilyen probléma lenne, - pl: megharap valakit – abban az esetben a tulajdonos meg lesz 
bírságolva. Akkor is bírság kiszabására kerül sor, amennyiben a bejelentést tesz az eb tartóval 
kapcsolatban, és az ellenőrzés során kiderül, hogy az eb tartó a tényleges adatoknál kevesebbet közölt.  

30.000.-forint büntetés szabható ki aki ennek a kötelezettségének nem tesz eleget.  

6. A Sződ, Dózsa György út 137. szám alatti önkormányzati ingatlan értékesítésével 
kapcsolatos tájékoztatás 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy már az elmúlt ülésen elhangzott, hogy a Dózsa 
György út 137. szám alatti önkormányzati ingatlant értékesítené az önkormányzat. Egyeztetés már 
megtörtént az érdeklődővel. A helyiséget állatorvosi rendelőnek venné meg és 7 millió forintot tartana 
elfogadhatónak. Az érdeklődővel a vállalkozás kiváltását követően tudnánk a pontos összegben 
megállapodni.  

7. Egyebek 
 

Hertel László:  Tájékoztatom a képviselőket, hogy a tájépítésszel felvettem a kapcsolatot a Faluház 
környékének beépítését illetően. Az érintett terület nagysága 5490 m2.  A megkeresésben részletesen 
leírásra került, hogy mit szeretnénk a területre. Ezt a levelet megküldtem Podhorszkiné dr. Buránszki 
Bernadettnek, a környezetvédelmi tanácsnoknak is. Kérem a képviselőasszonyt, hogy vegye fel a 
kapcsolatot a tájépítésszel, és Dávid Tamás és Erdélyi Balázs képviselők bevonásával kísérjék 
figyelemmel ezt a munkát. Amennyiben lesz pályázati kiírás, akkor természetesen él az önkormányzat 
a lehetőséggel. 
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Amint lehetőség lesz rá, megtervezteti az önkormányzat az iskolai étkezőt, hogy amikor pályázati 
lehetőség lesz a megvalósításra, akkor azonnal lépni tudjunk.  Az étkező megépítése nagyon 
szükségszerű.  

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella:  Tájékoztatja a képviselőket, hogy  március 01. napjától kezdődően 
minden kedden 10.00-14.00 óra között a Járási Hivatalból kirendelt települési ügysegély 
ügyfélfogadást tart a Polgármesteri Hivatalban.  

Hertel László: Megkérdezi a képviselőket, hogy kíván-e valaki szót kérni. 

Podhorszkiné dr. Buránszki Bernadett: Tájékoztatja a képviselőket, hogy közérdekű lakossági 
jelzés érkezett felé, hogy a Sződ, Rátóti úti ipartelepen hulladéklerakás történik.  

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella:  A Polgármesteri Hivatalba érkezett hulladékkezeléssel, tárolással, 
válogatással kapcsolatos telephelyengedély kérelem, a Rátóti úti ipartelepre vonatkozóan. Az eljárás 
folyamán a szakhatóságok felé megkereséssel éltünk, és február 10.napján a helyszínen bejárást 
tartottunk, amelyen egyetlen szakhatóság sem jelent meg. Jelenleg a szakhatóságok állásfoglalásának 
megküldését várjuk.  

Dávid Tamás: A Rátóti út közelében van a Vácrátóti Botanikuskert, valamint Nemzeti Park területen 
van, továbbá az érintett terület Gazdasági-Kereskedelmi-Szolgáltató besorolású, és a hulladéklerakás,- 
kezelés hátrányosan befolyásolná a gazdasági-kereskedelmi tevékenységet.  

Hertel László: Több évvel ezelőtt volt egy népszavazás a hulladéklerakó megépítésével 
kapcsolatosan, melyet a község lakói leszavaztak. Javasolja, hogy a képviselő-testület hozzon egy 
határozatot, hogy a hulladéktárolási, kezelési, és válogatási tevékenységet az érintett területen ne 
lehessen folytatni. Kéri a képviselőket, hogy mondják el véleményüket az üggyel kapcsolatosan. 

Podhorszkiné dr.Buránszki Bernadett: Támogatja a javaslatot. 

Hertel László: A képviselők részéről további hozzászólás nem érkezett, szavazásra bocsájtja a 
javaslatot. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

12/2015.(II.16.)  HATÁROZATA 

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
úgy határoz, hogy a Rátóti út ipartelep, Gazdasági-Kereskedelmi Szolgáltató (GKSZ1)  
besorolású területén hulladéktárolásával,- kezelésével,   válogatásával  kapcsolatos gazdasági 
tevékenység nem folytatható. 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert,  tegye meg a szükséges intézkedést, hogy a 
határozat  átvezetése a Rendezési Tervben  megtörténjen.  

Határidő: azonnal                                                                                    Felelős: polgármester 
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További napirendi pont, a mai ülésen nincs, hozzászólás a képviselők részéről nem érkezett, az ülést 
19.15 órakor bezárja. 

Kmft.  

……………………………………                               ……………………………………… 
Hertel László polgármester                                            dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző 
 
 
  ……………………………………… 
               Dávid Tamás  
          jegyzőkönyvhitelesítő 
 

 


